
 
 
Referat fra årsmøte 2018 i Lisetra hytteeierforening  
 
Innkalling til årsmøtet ble sendt ut til medlemmene per epost 24. februar 2018. 
Underlag til årsmøtet ble sendt ut til medlemmene per epost 15. mars 2018.  
 
Årsmøtet ble avholdt torsdag 29. mars 2018 i Låven på Nermo Hotell.  
 
I alt møtte 43 medlemmer, inklusive styret. Disse representerte 35 hytte- og 
tomteeiere.  
 
Sak 1 - Konstituering 
Årsmøtet ble åpnet. 
 
Styrets leder, Arne Malonæs, ble valgt til møteleder. Styremedlem Edvard Horn 
Welle-Strand ble valgt til referent. Marius Jacobsen og Odd Hjartholm sa seg villige til 
å underskrive referatet. 
 
Det var ingen merknader til innkallingen eller agendaen.  
 
Sak 2 – Årsberetning  
Styret gikk gjennom årsberetningen for 2017.  
 
Vedtak: Årsmøtet tar årsberetningen 2017 til orientering.  
 
Sak 3 – Regnskap 2017 
Styremedlem Frank-Erling Aarhus redegjorde for regnskapet for 2017.   
 
Vedtak: Årsmøtet godkjenner regnskapet for 2017. 
 
Sak 4 – Årsavgift  
Styret foreslo at kontingenten økes til 3500 kroner for hytteeiere og 1750 kroner for 
tomte- og grunneiere.  
 
Vedtak: Årsavgiften for 2018 vedtas til kr 3500,- for hytteeiere og kr 1750,- for tomte- 
og grunneiere.  
 
Sak 5 – Budsjett 2018 
Styremedlem Frank-Erling Aarhus redegjorde for styrets forslag til budsjett for 2018.  
 
Vedtak: Årsmøtet vedtar budsjettet for 2018.  



 
Sak 6 – Valg av styre  
Det sittende styret var villige til å fortsette ett år og la frem forslag om dette.  
 
Vedtak: Det sittende styret ble gjenvalgt for ett år.  
 
Sak 7 – Forslag om fartsskilt  
Styret redegjorde for at det har kommet inn forslag om å sette opp fartsskilt i 
området.  
 
Saken ble diskutert. 
 
Vedtak:  Årsmøtet vedtok å sette ned fartsgrensen i hytteeierforeningens område til 
30 km/t, samt sette i gang et prosjekt for å sette opp fartsskilt og ”skiløype krysser” 
skilt.  
 
Medlemmene Bjørn Fagerli og Henning Helgøy meldte seg frivillig som 
prosjektgruppe for å gjennomføre årsmøtets vedtak.  
 
Sak 8 – Arbeidsoppgaver fremover 
Styret redegjorde for hovedtrekkene i styrets planer for det kommende året.  
 
Lisetra Infra AS v/Odd Tamburstuen orienterte om status på det private vann- og 
avløpsanlegget i hytteeierforeningens område.  
 
Lie-Hornsjøvegen v/John Nermo orienterte om planer for oppgradering og 
vedlikehold av Lie-Hornsjøvegen, samt det nye bomsystemet.  
  
Vedlegg (slik disse ble vedtatt av årsmøtet):   
 

1. Årsberetning for 2017 
2. Regnskap for 2017 
3. Budsjett for 2018 

 
 
 
 
 
 
________________________   ________________________ 
 
Marius Jacobsen (sign.)   Odd Hjartholm (sign.) 

 
 
 
 


